
                  

                                 

 

 

Fremmødte: Jacob, Michael, Asta, Maria, Amanda, Trine, Rasmus, Louise, Ninna, Mie 

Afbud: Bjørn, Carina, Povl, Charlotte, (Mads),  

Ordstyrer: Formandskabet 

DAGSORDEN: REFERAT: 

1. Skolebus 

- Forslag til forsøg vedr. skolebuskørsel. 

(Bilag) 

- Oplæg fra Vej og Ejendom ved Mads 

Holm-Petersen 

20 min. 

 

Miljø-og Teknikudvalgets ønske om pilotforsøg med 

skolebuskørsel i 25/26 ift. hvordan kan vi tilrettelægge 

og udnytte buskørslen optimalt. 

Vi skal gentænke rute 11, 12, 13, da de ofte er meget 

lidt brugt.  

Vi er med på en afprøvning, og kan se formålet. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

(Bilag) 

5 min. 

Referatet er godkendt. 

3. Nyt fra elevrådet? 

5 min. 

Der har ikke været møde. Der er udfordringer med 

teknik på Søndre. Eleverne vil gerne i SPAR i tipausen. 

Madordning er en succes på søndre.  

4. Skolens indsatsområder 25/26 

- Gennemgang af Dashboard 

- Drøftelse 

- Forslag til indsatser fra skolens ledelse 

30 min. 

Generelt ligger vi pænt ift. norddjurs kommune. 

Men der er en bekymring vedr. elevfravær og 

manglende motivation i undervisningen. 

Vores løfteevne baseret på elevgrundlag er generelt 

fint. Der er et læringsgab ml. drenge og piger. 

Indsatsområder: matematik, trivsel, projektbaseret 

læring og naturfag. 

5. Skoleårets planlægning 

- Gennemgang af vejledende timetal 

- Timebank 

- Karakterer på 6. og 7. årgang? 

30 min. 

Der er færre timer i timebanken end vi har til 

rådighed nu. Vi kommer med et forslag til 

fordelingen af timer.  

Vi taler om fordele og ulemper ved 

karaktergivning. Der er ikke tilslutning til 

karaktergivning på 6.-7.årg. 

6. Regnskab 2024 

- gennemgang 
Vi har været rigtig gode til at spare. Men vi er 

fortsat under administration trods store besparelser. 

Vi er på vej til at få en balance i vores økonomi. 

Det har været hårdt at spare for personalet. 

7. Den gode historie 

10 min. 

En lærer på Østre har fået bevilliget penge til N//T 

fra Villum fonden. SFO på Østre har gang i et 

spændende indretningsprojekt. Bjørn har fået 

bevilliget en frugtlund.  

8. Nyt fra skolen 

- Skoleindskrivning - status 

10 min. 

Vi har lige afsluttet skoleindskrivning ud af 160 

potentielle skolestartere, har vi fået 114 elever.  

11 til Toubro, 60 til vestre og 39 til Østre. 

9. Evt. Kan vi lave noget reklame for madordningen, så vi 

får flere købere. Obs. på mødedato onsdag d. 5/3.  

Bestyrelsesmøde  

Onsdag d. 22/1 kl. 17.00 - ca. 19.00 

På afd. Vestre - Multisalen 



                  

                                 

 

5 min. 

Husk afbud 

Punkter til næste møde: Bestyrelsens indsatser, Trafik-henvendelse til politikkerne. 

 

Kommende møder: 

 

Onsdag d. 22. jan. kl. 17.00-19.00, afd. Vestre. 

Onsdag d. 3. marts kl. 17.00-19.00, afd. Toubro. 

Torsdag d. 3. april kl. 17.00-19.00, afd. Østre. 

Mandag d. 12. maj kl. 17.00-19.00, afd. Søndre. 

Tirsdag d. 10. juni kl. 17.00-19.00, afd. Vestre. 


